
 

 

 

 

 
 

 Kraków, 10 maja 2025 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

W sprawie: remontu ul. Wrocławskiej 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

pojawiły się informacje odnośnie remontu ul. Wrocławskiej na odcinku od ul. Kmieca 
do ul. Racławickiej. W związku z tym mam pytania: 
 

1. W jakim zakresie zmieni się na korzyść ilość zieleni na tej ulicy? 
2. Ile nowych drzew zostanie posadzonych wzdłuż ulicy? 
3. Czy będą powiększone obecne okienka na drzewa w tym rejonie? 
4. Czy urząd wprowadza w ramach remontu rozwiązania zwiększające retencję 

wód opadowych w pobliżu istniejącej i nowej zieleni? 
 
 
    Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


